
 

 

Hej 
 
Bor på Dartanjangs gata i Annedal och läser om önskemål om övergångsställe. 
Mycket bra! 
Jag vill också tillägga att från början på Dartanjangs gata fram till övergångsstället 
bör man lägga fartdämpare förbi daghemen . Hör kör folk väldigt fort. Alla andra 
ställen jag känner till har sådan förbi skolor och daghem. 
 
Detta borde åtgärdas omgående. 
Vänligen bekräfta att ärendet mottagits och registrerats samt plan och tidplan för 
åtgärd. 
 
Om ärendet behöver skickas vidare till rätt instans (trafiknämnden?) önskar jag er 
vänliga hjälp med detta. 
 
Tack på förhand! 


